

Dato: 29.03.2023

Sted: Klubbhuset

Deltakere fotballstyret: Christian Østrem (CØ), Jan Petter Gottschalksen (JPG), Tommas Grøtterød (TG), Rita Rønneberg (RR), Siv Haukø (SH), Jesper Immerstein (JI), Jaran Moberg (JM)

Forfall fotballstyret: Odd Helge Johannessen (OHJ), Anette Hafsvøe (AH), Marie Enersgård (ME), Malin Haukø Hanken (MHH)

Referat;

1. Valg av Nestleder - aktuell kandidat: Eirik Malde.
 - Kandidaten ble godkjent av Fotballstyret.
2. Dugnader, holdninger og mye negativitet ute og går. Vi bør ta en gjennomgang på Facebook-side trenere og lagledere og luke ut de som er sluttet.
 - De som ikke har hentet/betalt husholdningspakken vil motta en betalingsforespørsel på 500 kr.
 - Det kalles inn til åpent evalueringsmøte av dugnaden etter påske.
 - Det er kommet en del negative tilbakemeldinger på dugnadsformen. Samtidig er det en del som har skrytt av produktet, da at det er et godt bruksprodukt.
 - CØ/JM tar opp med HIL-styret:
 - Mer info til medlemmene om hva dugnadspengene skal gå til
 - Årshjul dugnader må komme ut
3. Treningstider. Har fått spørsmål fra lag som lurer på når treningstider settes, hvorfor er det de yngste som kommer nederst.
 - Bruke skjønner, ta hensyn til innspill via skjema.
 - Plan: Nye treningstider sendes ut før påske, og gjeldende fra etter påske (tirsdag 11. april). Invitere inn til trenermøte uke 15 for evt. justeringer.
4. UEFA Disney playmakers og knotteskole.
 - Knotteskole ansvarlig leder/hovedtrener - Stillingsannonse ut.
 - UEFA Disney.
 - Kjøres parallelt med Knotteskolen, for jenter født 2016-2018.
5. Taushetsplikt i styret.
 - En avveining av hvilke saker som skal være taushetsbelagt (typisk personsaker), og hvilke saker som må formidles ut til medlemmer.
 - Referat fra Styremøtene skal publiseres.
 - JM foreslår til Styret hva som unntas offentlighet. Frist på ca 48 timer på innvendinger fra styret før publisering.
6. Skal/kan leder/nestleder fra ungdomsstyret møte på styremøtene i fotball?
 - Ja, leder og nestleder i Ungdomsstyret skal inviteres til Styremøtene.
7. Har noen sett ekstrautstyr som ble kjøpt inn for noen år siden? Markører, fotballtennis.
 - I fellesbod
 - Frisparkmarkører i gang ved a-lagsgarderobe, kan brukes av alle lag
8. Når vil oppussing av garderobene starte og være ferdig?
 - Renovering av garderobene skal skje i år.
 - Komite som skal arbeide med en god planløsning for de ulike interessegruppene (min. ungdom, senior, jenter).
 - SH (jenter), JPG (ungdom+senior), JI (ungdomsstyret) og JM i komite.
 - Endelig tegning sendes ut til hele Fotballstyret i Spond for godkjenning, før arbeidet starter.

9. Ha innsatspremie i Ungdomslag: For eksempel flaske/gavekort.
 - Opp til Trenere på de ulike lagene
 - Ungdomsleder oppfordrer trenere til å benytte dette som motivasjonsfaktor.
10. Spillermøter 1-1. Positive tilbakemeldinger fra de som har dette.
 - Ungdomsleder vil invitere alle trenere/lagledere i avdelingen til møte i løpet av våren. Her vil trenere oppfordres til dette.
11. Kampverter - kan stå med publikum. Kampvertene trenger mer opplæring.
 - Alle lag har fått et skriv med instruksjer. Skrivet skal følge med vesten til kampvert.
12. Bytte rundt på trenerne på lagene - Har hatt gode erfaringer.
 - Fra spillere i Ungdom er det ønskelig med enkelte gjestepptredener av andre trenere på treningene – for å få litt andre øvelser/treninger enn de vanlige.
 - Vanskelig å sette i system, men budskapet formidles til trenere som evt. må organisere dette innbyrdes seg imellom.
13. Sportslig leder - hvem er Sportslig leder til ansettelse er på plass? Viktig mtp. hospitering mm.
 - JPG håndterer hospiteringssaker
 - Andre saker rettes til CØ eller Avdelingsrepresentanter.
14. Anleggsgruppe - behov for en eller flere som jevnlig ser over mål og evt. annet på fotballbanene, og fikse evt. rapportere feil/mangler.
 - TG hører med en aktuell kandidat.
 - Evt. annonse ut
15. Neste styremøte
 - 25. april kl. 1700.